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Abstract: Design and simulation of a crude oil electrostatic desalination unit

In the scope of our final year project, we conducted a comprehensive feasibility study
focusing on the utilization of existing equipment for the construction of a new crude oil
desalination unit. The primary objective of this study was to assess the feasibility of
incorporating the existing equipment into the desalination process, with the aim of reducing
costs and streamlining the commissioning timeline.

The crude oil desalination unit holds paramount importance in the petroleum treatment
process, as it effectively eliminates impurities and salts present in the crude oil. This serves to
enhance the quality of the oil, optimize subsequent refining processes, and ensure the
longevity of the production equipment.

However, upon thorough analysis, we identified an incompatibility between the dimensioned
ideal equipment for the desalination unit and the existing equipment provided by the client.

Key words: Equipment design, Simulation, Crude oil treatment, Desalination, Pumps, Heat
exchangers.

Résumé : Dimensionnement et simulation d’une unité de dessalage électrostatique de
pétrole brut.

Dans le cadre de notre projet de fin d'études, nous avons réalisé une étude de faisabilité
portant sur l'utilisation d’équipements existants pour la construction d'une nouvelle unité de
dessalage de pétrole brut. L'objectif principal de cette étude était d'évaluer la possibilité
d'intégrer les équipements existants dans le processus de dessalage afin de réduire les codts et
les délais de mise en service.

L'unité de dessalage de pétrole brut revét une importance primordiale dans le traitement du
pétrole, car elle permet d'éliminer efficacement les impuretés et les sels présents dans le brut.
Cela contribue a améliorer la qualité du pétrole, a optimiser les processus de raffinage
ultérieurs et a garantir la durabilité des equipements de production. Cependant, aprés une
analyse approfondie, nous avons constaté une incompatibilité entre les équipements idéaux
gue nous avions dimensionnés pour l'unité de dessalage et les équipements existants fournis
par le client.

Mots clés : Dimensionnement, simulation, traitement du pétrole brut, dessalage, pompes,
échangeurs de chaleur
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